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Zápis ze 4. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves, 
konaného 4.6.2015 v 18.00 hod. v obřadní síni úřadu městyse 

v Moravské Nové Vsi.

Přítomni: Antal Igor, Ing.
Bezchleba Bohumír, Mgr.
Fila Jiří, Mgr. 
Gréeová Eva
Imrichová Martina
Jančálková Miroslava, Mgr.
Janulíková Hana, Mgr.
Košut Marek, Mgr.
Silný Rostislav, JUDr.
Špačková Kučerová Eva, MUDr.
Tuček Josef, Ing.

Omluveni: Čermák Miroslav, MUDr.
Glos Jaroslav
Petrjanošová Soňa, Mgr.
Šimáček Libor

Neomluveni:

Zapisovatel: Janulíková Martina

Ověřovatelé: Janulíková Hana, Mgr.
Fila Jiří, Mgr.

Bod č. 1 programu - Zahájení

4. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil v 18.00 hod. starosta 
městyse pan Mgr. Marek Košut a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, 
způsobem v obci obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 10 členů, 5 je 
omluveno. Zastupitelstvo je usnášení schopné.

Program 4. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

1. Zahájení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Převody majetku
4. Různé
5. Připomínky členů zastupitelstva městyse
6. Připomínky občanů
7. Závěr
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Žádné dotazy, připomínky ani návrhy na změnu programu z řad zastupitelů podány nebyly. 

Usnesení č. 1/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo program jednání 4. 
veřejného zasedání zastupitelstva městyse.

H: 10 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatelku zápisu p. 
Martinu Janulíkovou.

H: 10 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 3/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo pana Mgr. Jiřího Filu 
ověřovatelem zápisu.

H: 10 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 4/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo paní Mgr. Hanu 
Janulíkovou ověřovatelem zápisu.

H: 10 pro 0 proti 0 zdržel se

Starosta vyzval zastupitele, zda mají připomínky nebo výhrady k minulému zápisu z 
veřejného zasedání, které se konalo 12.3.2015.

18.10 hod. přišel pan JUDr. Rostislav Silný, zastupitelů je 11 členů a zastupitelstvo je 
usnášení schopné.

Z řad zastupitelů nebyly vzneseny žádné výhrady ani připomínky k minulému zápisu.
Pan Jaroslav Kučera, z řad občanů, měl připomínku, že v zápise nebyla dostatečně zapsána
připomínka ohledně fotovoltaiky a podal návrh na používání kamerového systému při 
veřejném zasedání. 
Pan starosta odpověděl, že u zápisu se nejedná o doslovný přepis zasedání a hlasový záznam 
je uložen.

Usnesení č. 5/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves bere na vědomí zápis z minulého veřejného 
zasedání, které se konalo 12.3.2015.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se



3

Bod č. 2 programu - Zpráva o činnosti rady 

Starosta vyzval zastupitele, zda mají připomínky nebo dotazy k činnosti rady za uplynulé 
období.  Činnost rady byla zveřejněna v zápisech č. 8 - 11. Zastupitelé měli zápisy k dispozici 
ve svých materiálech a zápisy byly také zveřejněny na webových stránkách městyse.

Paní Imrichová - upozornila na chybu v zápise rady  č. 8 ohledně poskytnutí výpůjčky prostor 
budovy č. p. 117, kde je chybně uvedena adresa vinařského spolku. Dotazovala se proč 
výběrové řízení na družinu bylo bez DPH a jak se to pak bude řešit v rozpočtu, jestli např. 
rozpočtovým opatřením. Příspěvek na SMILE BY HORSE - proč tam není rozpočtový 
dopad? Dále měla dotaz, zda se zvažuje možnost kontokorentu.
Pan starosta odpověděl, že u vinařského spolku se jedná o technickou chybu v identifikaci 
adresy. U družiny byla výběrovým kriteriem stanovena cena bez DPH a nebude to mít dopad 
na výši rozpočtu. Příspěvek na SMILE BY HORSE o.p.s. byl nesprávně přepsaný v zápise, 
jedná se o dar ve výši 3000,- Kč a je to v rozpočtu z kapitoly dary. Možnost kontokorentu se 
zvažuje, v tuto chvíli je finančních prostředků dost, ale je to vlastně taková finanční jistota. 

Pan Mgr. Fila měl dotaz ohledně nového geo portálu.
Starosta odpověděl, že asi do měsíce by měl být spuštěn. Jedná se o zpřístupnění 
inženýrských sítí, možnost hlášení malých poruch, lepší identifikace. Data u portálu jsou 
aktualizována.

Usnesení č. 6/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně vzalo na vědomí zprávu o činnosti 
rady městyse za období 8 - 11.

H:; 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 3 - Převody pozemků

Jedná se o pozemky za školou, kde se postupně  provádí výkup těchto pozemků. Nyní je 
nutno schválit kupní smlouvy s p. JUDr. Janulíkovou, s p. Molatou a Ing. Maděřičem.

Usnesení č. 7/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo smlouvu o směně
pozemků s p. Ing. Petrem Maděřičem, bytem Kovářská 755, Moravská Nová Ves, a to části 
parc. č. 1717/28 o výměře 1230 m2 v obci a k. ú. Moravská Nová Ves za pozemky parc. č. 
4107/1 o výměře 9695 m2, označený jako orná půda, parc. č. 4131/335 o výměře 9832 m2 , 
označený jako orná půda, parc. č. 4131/336 o výměře 10020 m2, označený jako orná půda, 
par. č. 4210/74 o výměře 10965 m2, označený jako orná půda, včetně všech součástí a přísl., 
vše v obci a k.ú. Moravská Nová Ves, kdy náklady s převodem pozemku nese městys, a pan 
Maděřič uhradí městysi částku 15 173,- Kč. 

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 8/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo smlouvu o směně pozemků 
s p. Vladimírem Molatou, bytem U Jordánky 359, Moravská Nová Ves a to části parc. č. 
1717/84 o výměře 1275 m2 v obci a k.ú. Moravská Nová Ves, za pozemek parc. š. 1717/83 o 
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výměře 1224 m2, označený jako orná půda, v obci a k.ú. Moravská Nová Ves, kdy náklady s 
převodem pozemku nese městys a městys doplatí částku 238 354,- Kč.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 9/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup pozemku parc. č. 
1717/106 v obci a k.ú. Moravská Nová Ves za 125 000,- Kč, kdy náklady s převodem 
pozemku nese kupující. 

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 4 - Různé

Obecně závazná vyhláška o místních poplatcích
Ministerstvo vnitra, odbor dohledu nám doporučil, že je nutno změnit - lépe formulovat OZV. 
Jedná se o poplatky - např. zábor veřejného prostranství nebo poplatek z ubytovací kapacity.

Usnesení č. 10/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo obecně závaznou 
vyhlášku č. 1/2015, kterou se mění obecně závazná vyhláška Městyse Moravská Nová Ves č. 
3/2014 o místních poplatcích, ve znění obecně závazné vyhlášky č. 4/2014.

Na minulém zasedání složila p. Imrichová slib zastupitele a ujala se mandátu. Pro nově 
nastupujícího člena se musí schválit odměna jmenovitě.

Usnesení č. 11/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo odměnu za výkon funkce člena 
Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves  ve výši 360,- Kč měsíčně člence zastupitelstva 
městyse p. Martině Imrichové.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Imrichová

Starosta městyse informoval zastupitele, že od 1.1.2015 došlo k navýšení tabulek odměn.

Usnesení č. 12/4/2015
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo odměnu za výkon funkce člena 
Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves na 373,- Kč měsíčně. Odměnu za výkon funkce 
člena Rady Městyse Moravská Nová Ves na 1 346,- Kč měsíčně. Odměnu za výkon funkce 
člena předsedy Kontrolního a Finančního výboru zastupitelstva na 1 159,- Kč a odměnu za 
výkon funkce člena Kontrolního a Finančního výboru zastupitelstva na 911,- Kč měsíčně.

H: 9 pro 1 proti 1 zdržel se
Mgr. Fila Mgr. Bezchleba
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Bod č. 5 - Připomínky členů zastupitelstva městyse

Paní Imrichová měla dotaz, jak je to s vjezdem rybářů na kole k  "jamám"?
Starosta odpověděl, že ve Zpravodaji vyjde článek o tomto problému.
Silnice je v havarijním stavu, téměř nesjízdná. Probíhalo tam několik staveb společností 
Povodí Moravy, VaK Hodonín a Palivového kombinátu Ústí nad Labem. Minulý měsíc 
probíhala kolaudace opravy hráze, kterou realizovalo Povodí Moravy. Byla svolána schůzka
všech zainteresovaných subjektů - jak bude celá situace řešena, jak to bude s opravou silnice a 
komu bude patřit. Silnice je z části JMK, Povodí Moravy, Lesů ČR a správcem je SÚS. 
Silnice je nám neustále nabízena k převzetí. Palivový kombinát slíbil, že silnici opraví po 
Anglickou alej. Po Kyjovku by měl být asfalt, po čerpačku asfalt a sypaná krajnice a po 
anglickou studená recyklace. Druhou polovinu úseku by chtěly vlastnit Lesy ČR.  Do srpna 
by to mělo být hotové. Pokud by to bylo splněno, tak za takových okolností bychom mohli 
silnici převzít. Pak bychom si sami mohli navrhovat dopravní značení. 
Zákaz vjezdu je požadavek Policie ČR a společnosti VaK.

Pan Lang, který je zaměstnancem společnosti VaK Hodonín podotknul, že není možné vydat 
neomezený počet povolenek, protože jezero není rybářský revír. 

Pan Mgr. Bezchleba měl připomínku ohledně hlášení, že svoz větví na sběrný dvůr končí 
koncem dubna. Upozornil na možné sankce, které by mohly nastat za neumožnění třídění 
odpadu. 
Místostarosta reagoval tím, že od května začíná vegetační období a tudíž by neměly být 
zbytečně káceny stromy. Samozřejmě se větve dále na sběrném dvoře sbírají.
Starosta připomínkoval povinnost zajišťovat příjem, třídění a likvidaci bioodpadu, která 
nastala 1.1.2015.

Místostarosta městyse p. Ing. Igor Antal informoval, že byl instalován zkušební koš na psí 
exkrementy a dále jich bude namontováno dalších 10 ks.  Také budou navýšena o dalších 5 
míst sběrná místa a chodník před poštou se bude opravovat na začátku školních prázdnin.

Pan Mgr. Fila měl dotaz ohledně parkování ve Výmole.
Strážník p. Mgr. Vašek se vyjádřil, že si myslí, že jediné možné řešení je pokutování občanů. 
Pan Tuček je toho názoru, že než dát botičky 4 občanům je spíše pro blokové pokuty, aby byli
sankciováni budˇ všichni nebo nikdo.
Starosta odpověděl, že ohledně dopravního značení ve Výmole žádný posun není.

Mgr. Fila podal návrh, že by se mohla svolat nějaká schůzka ohledně programového 
prohlášení, co se bude realizovat, sepsat a dát do nějakého časového schématu. 
Pan starosta s tím vyjádřil souhlas.

Bod č. 6 - Připomínky občanů

Pan Míček měl dotaz, jestli se bude dělat kanalizace v ul. Zákoutí. 
Starosta odpověděl, že v tuhle chvíli je vypsáno stavební řízení, ale není ještě stavební 
povolení. Mělo by se to dělat tento rok.

Paní Imrichová měla dotaz, zda je v jednání i kanalizace na ul. Medlov.
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Starosta odpověděl, že jsou 4 úseky na doplnění kanalizace.

Pan Kučera (ul. Dolní) upozornil na chodník u pošty, kde by stačilo opravit pouze několik 
kachlíků. Dále poukázal na neuklizené kachličky v okolí knihovny, které tam zůstaly po 
vybudování bezbariérového vstupu.  U sběrných hnízd je všechno špinavé a neuklizeno. Ve 
žlábkách je nepořádek, nejsou vyčištěné. Dále je dle něj špatná informovanost občanů o 
poplatcích za parkování a skládky.

Ing. Antal informoval, že je přijato 7 lidí z úřadu práce, kteří se starají o úklid obce a 
tentokráte se začínalo z druhé strany obce. Ulice Hlavní a Dolní se bude uklízet příští týden. 
Ohledně sběrných hnízd říkal, že firma, která vysypává kontejnery nenahlásí kdy přesně 
přijede, aby se to pod tím pořádně vymetlo a poukázal na to, že občané po sobě neuklízí. 

Pan Zugárek měl dotaz ohledně kanálů na ul. Na Výsluní, které jsou otevřené, popraskané a 
chybně udělané.
Starosta odvětil, že když se to minule opravovalo, tak to byly pouze nutné opravy havarijního 
stavu, opravovala se nejhorší místa a nejednalo se o komplexní opravy. Kanál se prověří, 
popř. se tam vymění poklop. 

Pan Lang upozornil na problém kanalizačního řádu v obci v celém jeho obsahu. 
Starosta odpověděl, že investice jsou obrovské a dotace na to obec nedostane. Poukázal na to, 
že by se mohla zvýšit cena stočného a z toho postupně realizovat kanalizaci po ulicích. Začala 
se vypracovávat návrhová studie na vybudování kanalizačního řádu.

Pan Lang měl dotaz, zda peníze ze stočného jdou pouze do čističek. 
Starosta odpověděl že ano, náklady na zastaralé čističky jsou moc velké a je neefektivní  
čističky vlastnit. Lepší by byla  možnost je předat VaK Hodonín.  Minulý rok byl zůstatek ze 
stočného  asi 200 tis korun, z čehož se částečně financovala kanalizace na ul. Ukrajina. 
Zbytek peněz zaplatila obec. 

Pan Havlík apeloval na to, aby se ráno v rozhlase nehlásilo, protože to budí občany, kteří 
pracují na noční směny. 
Starosta odpověděl, že jde o informovanost občanů a v této chvíli se zpracovává projekt na 
bezdrátový rozhlas, kde bude možnost zohlednění tlampačů a hlasitosti každého tlampače 
zvlášť. Rozhlasové hlášení 2x denně se rušit nebude.
Paní Strejčková se taky přidala k názoru p. Havlíka, že by se mohlo hlásit pouze odpoledne. 
Dopoledne, dle ní, občané rozhlas neposlouchají a prodejci se mají nahlásit předem.

Pan Zugárek měl dotaz ohledně silnice, kterou má na pozemku na ul. Vinohradská a na ul. Na 
Výsluní.
Starosta odpověděl, že výkup pozemku probíhá postupně a je snaha o majetkové vypořádání. 
Pozemky se vykupují za 50,- Kč/1m2. Tato cena byla nabídnuta všem občanům a byla 
stanovena znaleckým posudkem. Nyní byly změněny úhradové vyhlášky a tím se zvedla i 
cena těchto pozemků. Pan Zugárek požaduje nyní vypracovat nový odhad, cena pozemku se 
mu zdá velmi nízká.
Starosta na to reagoval, že by to nebylo správné, že pak by se to muselo zpětně doplatit i 
ostatním občanům, kterým to bylo vyplaceno před změnou vyhlášky.
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Bod č. 7 - Závěr

Starosta Městyse Moravská Nová Ves poděkoval zastupitelům i občanům za účast a ukončil 
4. veřejné zasedání zastupitelstva městyse. Zasedání bylo ukončeno ve 20.30 hod.

Moravská Nová Ves, 9.6.2015

starosta místostarosta

Ověřovatelé: 
Mgr. Jiří Fila

Mgr. Hana Janulíková

Zapisovatel: Martina Janulíková




